
Zápis z 9. zasedání Školské rady ZŠ Josefa Bublíka v Bánově  
dne 29.11.2011  

 
Přítomni: členové školské rady – Mgr. Jana Herberková - předsedkyně  
          Mgr. Vlastimil Ondra 
                                                      Mgr. Lenka Švehlíková 
                                                      Lenka Švestková 
                                                      Martina Wampulová  
                                                      Vladimíra Polanská 
                                                      Luděk Vavrys 
                                                      Mgr. Antonín Malý 
                           ředitel školy -     Mgr. Jiří Suchý   
Omluveni:          Ing. Marie Fremlová                                                    
 
Zasedání školské rady č. 9 zahájila a řídila předsedkyně  Mgr. Jana Herberková  
  
Program jednání: 
 
1/ Schválení výroční zprávy o činnosti školy 2010/2011 
Zprávu přednesl ředitel školy Mgr. Jiří Suchý 
Všichni členové ŠR dostali výroční zprávu k prostudování elektronicky.  
Nebyly žádé připomínky.     
                                                                                                               Schváleno / 8-0-0/                                                                                                    
2/ Různé 
a/ Ředitel školy informoval o 60. výročí otevření základní školy v Bánově.  Slavnostní 
akademie se uskuteční v sobotu 17.12.2011. 
Předběžný program:  od 14.00 bude otevřena školní budova 
        14.30 – 15.00: ukázkové hodiny ve třídách 
        15.00 – 15.30: prohlídka školy s výstavou a jarmarkem 
        15.30 – 16.45: akademie ve školním sále 
        16.45 – 17.30: prohlídka školy s výstavou a jarmarkem 
Pozvánky na tuto akci dostali učitelé a ředitelka  základní a mateřské školy ze slovenského 
Bánova a také bývalí zaměstnanci školy.  
Dále informoval, že učitel Vlastimil Ondra chystá vydání „Almanachu školy“, zpětně  10 let. 
Každý rok má asi 6 stran  a je vázán jako kniha A 4. Vyjde 500 výtisků a bude na prodej za 
200,-Kč. Rozpočet výtisků se pohybuje kolem 75 000,-Kč. Na náklady už přispěli sponzoři. 
 
b/ V rámci česko – norského programu dostali žáci kontakty na norské děti a snaží se 
komunikovat prostřednictvím e-mailu. Plánuje se, že norské děti navštíví Bánov a budou 
ubytováni v rodinách našich dětí. Program pobytu zajistí škola. 
 
  
V Bánově dne 29.11.2011                                                              Mgr. Jana Herberková 
                                                                                                           předsedkyně ŠR 
     
 
 
 
 
Zapsala:  Martina Wampulová            


